
Spalletti: Porto to klub z wielkimi tradycjami
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Gracze i sztab Giallorossich wrócili dziś, trzema różnymi lotami z

amerykańskiego tourne. Losowanie ocenił szybko, dla Roma Radio, trener

Luciano Spalletti.

- To będzie kluczowy mecz dla Romy i całego otoczenia. To będzie bardzo ważne

spotkanie. Istnieją obiektywne trudności po poznaniu naszego rywala, bo Porto to

klub z wielkimi tradycjami i mają wysoką jakość zespołu.

W karierze wygrywałeś na stadionach, na których aspekt środowiskowy

był bardzo charakterystyczny, jak w Porto.

- Zdarzyło mi się grać w Lidze Mistrzów z Zenitem na stadionie Porto. Znajdziemy

się w bardzo gorącym otoczeniu, ale to samo tyczy się ich, gdy zagrają w rewanżu w

Rzymie [śmiech - dod.red.]. Musimy wprowadzić w życie to, o czym mówimy od

początku czyli nacisnąć od razu na pedał gazu. Musimy być gotowi.

Powiedziałeś, że waszym celem jest wygranie wszystkich meczów.

Będziesz pracował nad świadomością zespołu?

- Nie będzie inaczej. W tych rozgrywkach, biorąc pod uwagę jacy byli nasi rywale w

urnie, wiedzieliśmy, że wszyscy będą mocni. City i Porto mają coś więcej od innych,

ale my musimy być gotowi i grać przeciwko jakościowym rywalom. Roma jest

zbudowana, aby walczyć z jakościowymi przeciwnikami, to normalna rzecz.
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